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W zwiqzku z powyZszym uwazam ie nalei ii do dzialanid i

Szonowny pdn

Marek Wojtkowski

prezydent Miasta Wloclawka

w. miejscu
W nawiqzaniu do wczeSniejszych moich interpelacji z30'09'2075r'2'77'20L5r, zs -oz'zorcr,iri"*"".i' mieszka6c6w zgtaszanycnpodczas dy2uru radnych oraz na spotkaniach mieszkaric6w z prezydentemponownie prosze o podj.qcie dziala| przez stuZOf eana prezydenta dorozpoczqcia prac przygotowawczych, planistycznych zwiqzanych 2,, Budowaporkinsu przed wojew6dzkim srpnLi", iilrioiinvorv, ir.blogoslawionego ks, Jerzego popieruszki we wrocrowku.,,

Tak jak poprzednio nie bqdq uzasadniat cerowoici uwzgrqdnienia w/w wnioskuponiewai jest on znany panu prezydentowi U"rOro dobrze.
Jest to temat trudny poniewa2 tereny w obrqbie ur. Wienieckiej na kt6rych

il:;f #r:,f;,ffi.:;:'u'" pzy *rocrawsri' l.pit"r, narezi i ,u *,.,.,ua.,"

I::l'".j j."r,puuii..n";illli:il:iffi,.'llT,T,:T,'Jii::::lTl,i,;,"
czqsci wlasnodciq szpitara-woj"r6orti"go d;;;; pewno umo2liw'bv terenv zprzeznaczeniem na miejsca postojowe.

Budowy parkingu przedy""l:;:::;'r'n;:::::::w;-iiogo'o*ionesoksrerzeso
Popieluszki we wtoctawki * i"^"ii-, ̂ i,,,::::,:,:':-"""' 
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",. w,C lu:'i: Jl[i, i, il fi #'j ::5,Xf I il?j}: 1:Swietnych fachowc6w, ktorzy poradzq sobie z tym problemem.
Potrzebnv iest tvlko impuls do dziolania.

Jeszcze raz prosze i ricze na podjqcie tematu przez pana prezydenta tak by w tejkadencji Rady Miasta piobrem p.*"r.ni. pi..a-wolew6dzkim szpitaremspecjalistycznym im. bfogosrawionego u,. ierzego popieruszki przestai istniei
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